
20 Mar
International Day of Happiness
x CHOA mascot series 
Our first ever mascot series featuring the
HAPPIEST animal on Earth, Setonix brachyurus. By
introducing a cheerful character into workplaces
and communities, it can help make positive mindsets
more commonplace in people’s everyday lives. 

4 Jan
全新首席快樂官協會會員計劃推出

2023年首席快樂官協會會員計劃已推出，招募各
界人士參與各種培訓及交流活動，共同建構快樂

健康的企業文化及工作環境，有助吸納人才之

餘，更促進額外工作效能。
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20 Mar
「HAPPY SCHOOL開心校園獎勵計劃2022-23」嘉許典禮
24間中小學獲嘉許成為「開心校園」典範，表揚其傑出實踐表現，並分
享交流各校推動「開心校園」的經驗，鼓勵本港更多學校推動快樂校園

文化，為下一代營造可持續的正向學習環境，齊說好香港教育故事。

觀看校園精華片段 : 觀看典禮花絮片段 : 

Jan - Feb
CHO Review 2022 
CHO Editorial Team continued to visit the winning companies of CHO Appreciation Awards 2022  to
learn about their corporate culture in response to "Future of Work"!
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8 Feb
CHOA x 愛回收網上講座  創造職場快樂感 讓企業持續發展
The webinar was led by our association’s founder and executive chairman Ms. Mary Suen. She
encourages companies to reference from the goals of sustainable development advocated by
the United Nations, to enhance the corporate culture of happiness!

6 Feb 
召集應屆DSE考生參與焦點小組
我們期望再為應屆文憑試考生繼續添

加正能量，透過與遵理教育合作舉辦

焦點小組聽取大家的期望，藉此設計

大家所需之活動項目。

Jan - Feb
Happy Workplace Practices Sharing

We shared the good corporate culture practices among Hong Kong and the globe
to promote the awareness of culture transformation. 

22 Mar
Chief Happiness Officer Introductory Course 2023
 – 2nd Cohort ( OPEN FOR APPLICATION )
Chief Happiness Officer Association and School of Business, The
Hang Seng University of Hong Kong have joined hands again to
provide an introductory course for people who are interested in
getting to know the new trend of the Chief Happiness Officer in
the workplace. It is especially suitable for Human Resources, Daily
Operations and Corporate Culture Specialists.

截止報名日期：5月15日
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21 Feb
參訪香港管理專業協會羅桂祥中學

協會創始人兼執行主席孫美妮女士與香港聯合國教科文組織協會會長兼秘書長張沁教授及萬眾智能生

活有限公司主席梁啟雄先生同行，到訪羅桂祥中學，體驗該校在推動可持續發展及ESG概念的實踐，
當中包括推動校園內節能的設備及措施，以及一系列政策讓校園內的工作人員更快樂健康。

24 Feb
Guest Speaker of LinkedIn Open Day
Mary shared her user experience and the journey of promoting the CHO
movement in Hong Kong. It was a Great sharing section with two talents
Nathan Khan, Head of Partnerships at LinkedIn Hong Kong and Sho Dewan,
CEO & Founder of Workhap.

21 Feb
參訪「開心校園2022-23」嘉許學校
「開心校園獎勵計劃」籌委團隊成員參觀多間獲嘉許學校，體驗校園裡充滿活力的角落，營造

快樂校園氣氛！

Join our social media community 
for the latest information！



CHO Review x Esquel Group

CHO Review x Ask IT Limited

CHO Review x Fano Labs
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CHO Review x Chow Tai Fook Jewellery Group CHO Review x CITIC Telecom International CPC


